
 

 

Referat  FAU 12.12.23 

 

 

Tilstede: 

Line Marrion, 1.klasse,  

Astrid Horn Hogstad, 1.klasse  

Celina Hagen, 2.klasse 

Kaja Sørbotten, 2.klasse 

Ragnhild Skomedal, 3.klasse 

Cecilie Kjølberg, 4. klasse 

Hege Olsen 5.trinn 

Solveig Husebø, 5 trinn, 

Kathrine Pedersen, 6.klasse 

Erlend Lunde, 6.klasse 

 

Forfall: 

Ena Ause, 7. trinn 

Rebekka Avtjern, 4.klasse 

Rasha Abdallah, 3.klasse 

 

 

 

 

Agenda: 

 

1. Info fra konstituert rektor Anne Beth og status for stillingen 

-Anne Beth går ut til nyttår 



 

 

-intern søker (fra kommunen), oppstart ved årsskiftet. Fast stilling. 

-Rune Heggdal, kommunalsjef for skole i Oppvekst, om SU kan delta 

i ansettelsesprosess. Det er ikke anledning til det da det er en intern 

utlysning. Kommunalsjef har styringsrett, og stillingen vil gis/tilbys til 

en rektor som allerede har et ansettelsesforhold i kommunen.  

-Anne Beth informerer FAU-leder om hvem og når, så snart det er 

avklart. Hege informerer videre til FAU 

 

2 Info fra FAU-leder om møte med rektor og inspektør, samt 

henvendelse og tilbakemelding til/fra kommunalsjef for skole 

angående lav kontinuitet i ledelse. 

-FAU har henvendt seg til kommunalsjef for skole Rune Heggdal;  
«Tidligere denne måneden var FAU i dialog med Anne Beth og Svein på Solholmen.  

FAU er opptatt av hvordan ansattgruppen ved Solhomen ivaretas, og hvilke prioriteringer som gjøres i forbindelse 
med eventuell ansettelse av ny rektor.  
 
Solholmen har siste 6 år hatt 4 rektorer, og like mange inspektører. I høst har vi igjen fått ny inspektør, og 
konstituert rektor i påvente av at det avklares hvem som skal inn på lang sikt, og når denne evnt skal inn.  
 
 
Gjentatt utskifting i ledelse, og flere perioder med fraværende skoleleder, representerer en høy emosjonell 
belastning for de ansatte.  
Vi er også bekymret for hvordan arbeid med kvalitet og fagutvikling har blitt, og kan ivaretas, med så lite kontinuitet i 
skoleledelsen 
Vi setter stor på pris på de ansatte ved skolen, de er skolen største verdi, barnas trygghet og skolens ansikt utad. 
Vi ønsker tilbakemelding på hvilke tiltak som settes inn, for å i ivareta de ansatte, og forebygge utskifting i personal, 
sett i lys av denne merbelastningen i arbeidsmiljøet, samt at disse forhold tas hensyn til i en eventuell ny 
tilsettingsprosessen.»  
 

Rune har besvart henvendelsen; «Hei, og takk for henvendelsen. 
  
Kan orientere om at Kathrine Nevestad er sykemeldt og at Anne Beth Torkelsen er konstituert som 
rektor. Jeg kan ikke gi noen orientering ut over det. Det er forståelig at FAU er opptatt av de ansatte på 
skolen og dere skal vite at kommunalsjefen følger dette opp. Innspillene i mailen tas til orientering. «  

 
 

 

3.Status trivselsvakter 

-Nytt tidspunkt fredager, vakt slutter 21.30 

-Tas opp trinnvis på foreldremøter etter våren 

 -oppmøte? 

 -episoder? 



 

 

 -greie/ugreie ting  

Tillegg til referat 14.desember 2023: 

Tilbakemelding fra Krossen FAU, ved FAU-leder Hanne Jeavic; på FAU-

møte hos dem denne uken, ble det foreslått å ta pause i vandringene fram 

til første tirsdag etter vinterferien. Det er lite barn ute på kveldstid på denne 

årstiden, og flertallet av dem som skal til aktiviteter kjøres eller følges.  

Dette sammenfaller med vår erfaring på Solholmen, og det sendes ut 

beskjed til alle foreldre om at vandringene pauses som nevnt over.  

For neste skoleår, forslås det å ha pause fra 1.desember til etter 

vinterferie. 

 

 

4.Temakveld for våren 

• Ulike for småskolen og mellomtrinn? 

• I april 

• Tema 

• Inkludering, mangfold vs utenforskap. Hvordan skape 

inkluderende miljø 

• Kathrine drodler forslag til tematikk og sender til Hege 

• Kaja drodler forslag til tematikk vi kan spørre 

forebyggende enhet om, sender til Hege 

• Prøver ut for forskjellig dager for foreldremøte, på hvert trinn, så 

foreldre med barn på ulike trinn kan delta på begge om ønskelig 

 

5. Dugnad til våren 

• Skole og elevråd presenterer plan på første møte etter nyttår, 

31.januar. Anne Beth tar med beskjed til ny rektor og elevråd 

 

6. Årshjul på trinnene 



 

 

a. Status på ditt trinn 

b. Planlegge foreldrenettverk for våren 

   

 

7. Mobilhotell status 

-foreldekontakter sjekker med sine lærere; er det (forstyrrende) 

mobilbruk på trinnet? Forstyrrer det undervisning og klassemiljø? 

 -Mobilfritt i hele kommunen fra nyttår? Anne Beth sjekker hva som er 

status 

 

8. Eventuelt 

a. Brøyting av gangvei, Ragnhild 3.klasse 

i. Ved innkjørsel til skolen; fortau er ikke brøyta. Ragnhild har 

rapportert på skjema til kommunen. Fortsetter med det, og 

setter Hege på kopi, så det også kan sendes felles fra FAU 

og skole 

 

b. Anne Beth, fra bydelsmøte med forebyggende enhet, barnevern 

og rektorer 

a. Rolig i området for tiden 

b. Mye rus 

c. I sentrum; økt våpenbruk. 

d. Eksempel fra Torridal, samhandling med 7.trinn 

på de ulike skolene som skal samles på u-

skolen .Det arrangeres en type 

«Oppstartsfestival» for elevene som skal over 

på u-skolen. Målsetting å samle ungdommene 

og skape treffpunkt.  



 

 

Det er et ønske fra skoleledelsen vår å gjøre 

det samme. FAU er positive til tiltaket. Vi 

ønsker at tiltaket er forankret i skolene, og at 

FAU(ene) bidrar med samarbeid i 

gjennomføring.   

 

9. Nærskoleprinsippet og inntak av 1. klassinger til Solholmen og 

Krossen 

Felles foreldremøte for Solholmen og Krossen 11. januar, brev med 

tilbud om skoleplass etter dette. FAU fra begge skoler deltar 

(se også referat fra forrige FAU-møte 02.11.23) 

  

10. Skolebilder, tilbud fra ny leverandør: 

«Hei Hege 
Jeg har hatt besøk av en representant fra Lima foto i dag, som ønsker å overta som «skolefotograf» på 
Solholmen etter Norsk Skolefoto. 
  
Lima foto presenterer ei pakke som virker mer fleksibel for foreldre, samtidig som de tilbyr bilder til en 
billigere pris. 
Kort fortalt: 

• Ingen kjøpsplikt/press 
• Gratis skolekatalog for alle som ønsker. 
• Mulighet for å kjøpe enkeltbilder (i motsetning til andre firma som selger pakker). 
• Lavere priser enn konkurrentene. 

  
Har FAU/FAU-leder noen tanker om et eventuelt bytte av fotograf?» 
 

-FAU ønsker å beholde Skolefoto som leverandør.  
Det har samme vilkår, og de har god kundetilfredshet.  
 
 
 
 
 
  

 

 

Mvh 



 

 

Hege Olsen 

FAU-leder Solholmen 


